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Referansegruppe til moglegstudie av Osterøyhallen: ENØK, renovering og utviding 

Rådmannen gir ikkje framlegg til vedtak i valsaker

Arbeidsutval for innstilling i valsaker (valnemnd) - 019/22

VN - behandling:
Utvalsleiaren gjorde slikt framlegg:
"Valnemnda innstiller på følgjande medlemmar/varamedlemmar:
Medlemmar:
Tore Johan Langeland
Victoria M Hanstveit

Varamedlemmar:
Helge Olav Rolland
Ragnhild Balsvik"

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

VN - vedtak:
Valnemnda innstiller på følgjande medlemmar/varamedlemmar:
Medlemmar:
Tore Johan Langeland
Victoria M Hanstveit

Varamedlemmar:
Helge Olav Rolland
Ragnhild Balsvik

Formannskapet - 085/22

FS - behandling:
AVRØYSTING:
Valnemnda sin innstilling vert samrøystes vedteke



FS - vedtak:
Formannskapet vedtek følgjande medlemmar/varamedlemmar:
Medlemmar:
Tore Johan Langeland
Victoria M Hanstveit

Varamedlemmar:
Helge Olav Rolland
Ragnhild Balsvik

Saksopplysningar:
Saksopplysningar: 
Heradsstyret gjorde 08.12.2021 slikt vedtak om moglegstudie av Osterøyhallen, jf. HS 100/21: 

«Det vert sett av opp til 300 000 kr i investeringsbudsjettet til «Moglegstudie Osterøyhallen; 
ENØK, renovering og utviding»
Inndekking: ENØK – tiltak, generelt vert redusert tilsvarande kostnad i investeringsbudsjett for 
2022.

I tillegg vert fylgjande verbalpunkt fremja:

Rådmannen skal ila 1. halvår 2022 legge fram ei sak til formannskapet om innkjøp av ein 
moglegstudie som skal omhandla:

- ENØK-tiltak for å minka energibruken av hallen
Rapporten skal og ha særskild fokus på å moglegheita ved å bruk av takareal til 
energiproduksjon. Ved energiproduksjon meinast både solceller og solfangarar eller ein 
kombinasjon av desse. Utbygging av energiproduksjon på taket skal sjåast i samanheng ved ein 
renovering av dette.
Andre dømer på ENØK som rapporten kan innehalda: Bytting av lysarmatur til LED, 
etterisolering, varmepumpe, smart energistyring m.m. (Lista er ikkje uttømmande)

I tillegg til redusert energibruk og reduserte kostnader skal eit overordna mål for ENØK-tiltaka 
vera å oppnå Miljøfyrtårnsertifisering av bygget i tråd med Samfunnsplanen.

-Behov for renovering av bygget.
Rapport frå styret i Osterøy Aktiv A/S syner at det er eit behov for ei større renovering av bygget 
om dette skal fungere i framtida. Denne delen av rapporten skal utarbeidast med dagleg leiar 
og styret i Osterøy Aktiv A/S som referansegruppe.

-Potensialet for utviding av Osterøyhallen på areal sett av i Områdeplan for Lonevåg med 
fylgjande alternativ:
Alt 1: Utviding av garderobekapasitet og anna «støtteareal» som ikkje omfattar sjølve 
idrettshallen (Andre dømer: Nytt kjøkken, ny kiosk, ny foaje, styrkerom m.m.) Denne delen av 
rapporten skal ha dagleg leiar og styreleiar i Osterøy Aktiv A/S, to personar frå idrettslaga på 
Osterøy og ein person i frå eining for Kultur og Mangfald som referansegruppe. 
Arbeidsgruppe for innstilling i valsaker får i oppgåve å innstille på to frå idrettslaga til 
formannskapet som utpeiker dei når dei bestiller rapporten. Rådmannen får i oppgåve å 
peike ut ein person frå Kultur og Mangfald.



Alt 2: Alt 1 med flygjande tillegg: Utviding av sjølve idrettshallen.
Alt 3: Alt 1 med flygjande tillegg: Utviding av sjølve idrettshallen der den nye delen og kan 
brukast til kulturføremål.

Rapporten skal innehalda eit kostnadestimat av renovering og dei forskjellige 
utbyggingsalternativa og ei kost/nytte vurdering av ENØK tiltak. Rapporten skal og greie ut om 
potensielle støtteordningar som t.d. Tippemidlar og ENOVA-støtte.
Rapporten skal legga eit grunnlag for heradsstyre å ta stilling til kva me ynskjer for framtida til 
Osterøyhallen ila 2022.

Utvikling av Osterøyhallen skal sjåast i samanheng med kommuneplan for idrett og fysisk 
aktivitet»

Valnemnda må difor innstille på to personar frå idrettslaga som skal sitte i denne referansegruppa til 
formannskapet.

Konklusjon
Saka vert sendt til valnemnd for innstilling til formannskapet.


